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Dr. Kövér László űr részére
a Magyar Országgyűlés Elnöke

Írásos kérdés

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . §-a alapján bejelentem, hogy írásos kérdést kívánok feltenn i

Balog Zoltán emberi er őforrások miniszteréhez

„Levonta-e a Kormány a közművelődési intézmények átszervezéséb ő l eredő hibák

konzekvenciáit? " címmel,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kormány 1094/2012 (IV . 3 .) Korm. határozata 1 .1 pontja szerint a megyei múzeumok ,
könyvtárak és közm űvelődési intézmények esetében vissza kell állítani a 2011 . év végének
megfelelő önálló működést és gazdálkodást . Ez a megyei könyvtárak, múzeumok, m űvelődési
központok túlnyomó részében nem történt meg .

A kormányhatározat 1 .3 pontja azonnali hatállyal munkacsoport megalakítását rendelte el a
települési kulturális feladatok tárgyában . Ez a mai napig nem történt meg.

Kérdezem Önt, mikor kerül végrehajtásra az április 3-i Kormányhatározat ?

Mi lesz a sorsuk azoknak a városi vagy megyei könyvtáraknak, amelyek ma még külön
intézmények?

A jelenlegi múzeumi hálózat intézményeit át tudják-e venni a helyi önkormányzatok? Mi les z
a városi és községi intézmények sorsa? Mi lesz a sorsuk a többi között a hatvani, gyöngyösi,
hajdúszoboszlói, a rudabányai, az aszódi, a szentesi, vagy a pécsi kisebb múzeumoknak ?

Mely határidővel, s melyik központi költségvetési szerv veszi át a közművelődési
intézmények állami feladatait, amelyet a kormányhatározat 1 .4. pontjában rögzít .
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Mikor szűnik meg a bizonytalanság az intézményrendszer átalakítása területén, levonta-e a
kormányzat az átszervezésből eredő hibák konzekvenciáit?

Válaszát előre is köszönöm .

Budapest, 2012 . június „

Üdvözlettel :

r . Szili Katali n
független képviselő
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